
   

 

Gener 2010 
 
 
El Director de Medi Ambient d’AENA visita Gavà per 
informar al respecte del Projecte de Llei de 
modificació de la Llei de Navegació Aèria 
 
Aquesta reunió ha estat una demanda feta pels municipis de 
Castelldefels, El Prat de Llobregat i Gavà atesa la importància 
d’aquesta llei d’aplicació a l’Aeroport de Barcelona. 
 
Avui, 27 de gener de 2010, el Director de Medi Ambient d’AENA, Sr. José 
M. Hesse, s’ha reunit amb els Tinents d’alcalde de Gavà, Sra. Raquel 
Sánchez, de Castelldefels, Sr. Pedro Sanz i d’El Prat de Llobregat, Sr. Sergi 
Alegre, per a atendre i informar al respecte del Projecte de Llei de 
modificació de la Llei de Navegació Aèria que va ser presentat el passat 4 
de desembre de 2009, per al seu tràmit parlamentari d’urgència. 
 
Els tres representants municipals han mostrat la seva preocupació davant 
aquesta modificació de la llei atès que pot minvar els drets individuals i 
col·lectius de les nostres ciutats i en aquest sentit han recordat que només 
pot haver un creixement de la infraestructura aeroportuària quan hi hagi 
una bona gestió i planificació per avançat, evitant així situacions com les 
que s’han produït en el passat. 
 
La Tinenta d’Alcalde de Gavà, Sra. Raquel Sánchez, ha remarcat que 
“portem anys treballant de forma conjunta per compatibilitzar l’Aeroport de 
Barcelona amb el territori i per tant, ara no té sentit permetre a través de 
servituds acústiques minvar la qualitat de vida dels nostres ciutadans i 
ciutadanes”. 
 
D’altra banda, el representant d’AENA, s’ha compromès a fer arribar les 
inquietuds del territori al Ministeri de Foment i a estudiar les fórmules de 
treball conjunt possibles. També ha insistit en que l’esperit de la Llei, és 
donar més seguretat jurídica als territoris afectats. 
 
En qualsevol cas, tant des de l’Ajuntament de Gavà, com des de l’OMSA, 
seguirem treballant per vetllar pels interessos dels nostres ciutadans i 
ciutadanes, així com informant-vos de les novetats que hi hagin en aquest 
sentit. 
 



   

 

Recordem que, en aquest mateix sentit, el passat 22 de desembre els 
alcaldes de Castelldefels, Sr. Joan Sau i de Gavà, Sr. Joaquim Balsera, es 
van trobar amb el portaveu de Foment del Grup Parlamentari Socialista, 
Sr. Rafael Simancas i amb el secretari general adjunt del Grup, Sr. Daniel 
Fernández, per tal de manifestar el rebuig dels dos municipis a la 
modificació d’aquesta llei i a qualsevol que permeti un increment en 
l’afectació que pateixen pel soroll dels avions. 
 
Finalment, us informem que el termini d’esmenes a aquesta llei es va 
prolongar fins el proper 2 de febrer. 
 



   

 

 
Enero 2010 

 
El Director de Medio Ambiente de AENA visita Gavà 
para informar al respecto del Proyecto de Ley de 
modificación de la Ley de Navegación Aérea 
 
Esta reunión ha sido una demanda hecha por los municipios de 
Castelldefels, El Prat de Llobregat y Gavà, debido a la importancia de 
esta Ley de aplicación en el Aeropuerto de Barcelona. 
  
Hoy, 27 de enero de 2010, el Director de Medio Ambiente de AENA, Sr. 
José M. Hesse, se ha reunido con los Tenientes de Alcalde de Gavà, Sra. 
Raquel Sánchez, de Castelldefels, Sr. Pedro Sanz y de El Prat de Llobregat, 
Sr. Sergi Alegre, para atender e informar al respecto del Proyecto de Ley 
de modificación de la Ley de Navegación Aérea que fue presentado el 
pasado 4 de diciembre de 2009, para su trámite parlamentario de 
urgencia. 
 
Los tres representantes municipales han mostrado su preocupación frente 
a esta modificación de la Ley debido a que pueden disminuir los derechos 
individuales y colectivos de nuestras ciudades y en este sentido han 
recordado que solo puede haber un crecimiento de la infraestructura 
aeroportuaria cuando haya una buena gestión y planificación por 
adelantado, evitando así situaciones como las que se han producido en el 
pasado. 
 
La Tenienta de Alcalde de Gavà, Sra. Raquel Sánchez, remarcó que 
“llevamos años trabajando de forma conjunta para compatibilizar el 
Aeropuerto de Barcelona con el territorio y por tanto, ahora no tiene 
sentido permitir a través de servidumbres acústicas disminuir la calidad de 
vida de nuestros ciudadanos y ciudadanas. 
Por otro lado, el representante de AENA, se ha comprometido a hacer 
llegar las inquietudes del territorio al Ministerio de Fomento y a estudiar las 
fórmulas de trabajo conjunto posibles. También ha insistido en que el 
espíritu de la Ley, es el de ofrecer mayor seguridad jurídica a los territorios 
afectados. 
 
En cualquier caso,  tanto desde el Ayuntamiento de Gavà, como desde la 
OMSA, seguiremos trabajando para velar por los intereses de nuestros 
ciudadanos y ciudadanas, así como informándoos de las novedades que 
hayan en este sentido. 



   

 

 
Recordamos que, en este mismo sentido, el pasado 22 de diciembre los 
alcaldes de Castelldefels, Sr. Joan Sau y de Gavà, Sr. Joaquim Balsera, se 
reunieron con el portavoz de Fomento del Grupo Parlamentario Socialista, 
Sr. Rafael Simancas y con el secretario general adjunto del Grupo, Sr. 
Daniel Fernández, para manifestarle el rechazo de los dos municipios a la 
modificación de esta Ley y de cualquiera que permita un incremento en la 
afectación que sufren por el ruido de los aviones. 
 
Finalmente, os informamos que el plazo de enmiendas a esta Ley se 
prolongó hasta el próximo 2 de febrero. 


